



BCM bank
澳門商業銀行

澳門商業銀行司打口 24 小時自助銀行服務中心 暫停服務通知

為提升服務質素，茲通知本行之司打口 24 小時自助銀行服務中心將於 2026 年 7 月 23 日至 7 月 30 日暫停服務以進行內部裝修工程，並於 2026 年 7 月 31 日恢復正常運作。

客戶如需辦理銀行事務，可稍移玉步至位於巴素打爾古街 402 號地下 A 座的沙梨頭 24 小時自助銀行服務中心，或親臨南灣總行或其他澳門商業銀行分行辦理。

不便之處，懇請見諒。

澳門商業銀行股份有限公司 謹啟
二零二六年七月二十一日

Notice of Temporary Suspension of BCM Ponte e Horta 24 Hours Self-Service Banking Centre

Please be informed that our Ponte e Horta 24 Hours Self-Service Banking Centre will undergo renovation works from 23 July to 30 July 2026 to enhance service quality. During the aforesaid period, the Self-Service Banking Centre will be temporarily suspended and resume to normal operations on 31 July 2026.

Kindly visit our nearby Patane 24 Hours Self-Service Banking Centre located at Rua do Visconde Paço de Arcos, No. 402, R/C A or approach BCM Main Branch or any others branches for assistance during the renovation period.

We sincerely apologize for any inconvenience that it may cause.

Banco Comercial de Macau, S.A.
21 July 2026

Reference no. N019/26

Banco Comercial de Macau (Subsidiary of Dah Sing Bank)

Avenida da Praia Grande N°572, Macau. Tel: 87910000 Fax: 28332795 Macau P.O. Box N°545

澳門南灣大馬路572號 電話：87910000 傳真：28332795 郵政信箱545號 Website網址：www.bcm.com.mo